

# 由即日起至2020年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 竣瑋工程裝修有限公司繳付設計費尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at Jyun Wei Engineering Decoration Co.



營業時間 Opening Hours: 星期一至六 Monday to Saturday 09:00 – 18:00 地址 Address: 澳門罅些喇提督大馬路16號通利工業大廈10樓D Avenida do Almirante Lacerda, No 16, Edificio Industrial Tong Lei. 10 Andar D

查詢 Enquiry: 2893 3086

條款及細則: 1. 優惠推廣期由即日起至2020年12月31日止。 2. 以上優惠只適用於湊門商業銀行股份有限公司 ("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優 惠不可兑换現金或與其他推廣或會員優惠同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務質素概不負責。 6. 本行及竣 瑋工程裝修有限公司保留使用此優惠之最終決議權。 7. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。 8. 本行及竣瑋工程裝 修有限公司保留赠時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中 **☆**為淮

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2020. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"), 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer, 4. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with membership offers or other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the services provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and Jyun Wei Engineering Decoration Co. reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Jyun Wei Engineering Decoration Co. reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



2020年8月1日至9月30日期間,憑澳門商業銀行Visa信用卡 於星際酒店及「澳門銀河™」簽賬即享以下雙重禮遇

Enjoy double rewards at StarWorld Hotel and Galaxy Macau<sup>™</sup> with your BCM Visa Credit Card from 1 August to 30 September 2020 !

# 於「澳門銀河」單日累積簽賬滿**澳門幣1,000圓**即可參加抽獎 獎賞總值高達 澳門幣一百萬圓

Spend an accumulated amount of MOP1,000 or above in a single day at Galaxy Macau to join the lucky draw Total prizes worth up to MOP1,000,000

# 於多間精選餐廳簽賬滿指定金額 「澳門銀河」立減高達 澳門幣400圓 星際酒店 立減高達 澳門幣200圓

Spend the designated amount at selected restaurants to enjoy Instant Rebate up to MOP400 at Galaxy Macau & MOP200 at StarWorld Hotel

推廣受條款及細則約束。本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 rms and conditions apply. This service/ product is not targeted at mers in the FU



憑BCM Visa Signature信用卡簽賬 更可享2倍積分優惠!

Spend with BCM Visa Signature Credit Card to earn 2X Bonus Points !







澳保車主信用卡已全面升級,推出全新卡面設計及升級優惠,並正式易名為**澳門保險信用卡**! 成功申請,尊享以下非凡禮遇:

The MIC AutoCard is now upgraded and renamed as Macau Insurance Company Credit Card which comes along with brand new card designs and more attractive and exclusive privileges! Successful applicant can enjoy the below exclusive offers:

# 獨家投保折扣優惠 Exclusive discount offer on protection plan

憑卡投保個人意外保障計劃或安樂窩家居保障計劃尊享 七折優惠。網上投保更可享雙倍積分!

Cardholders can enjoy 30% off for subscription of Personal Accident Insurance Plan or Sweet Home Household Protection Plan. Also enjoy Double Bonus Points for online subsription of MIC's protection plans.

> 批核禮禡 Approval Offer

成功申請澳門保險信用卡,可免費獲贈: Enjoy one of the below approval offers upon card issuance:

## ◆ 7日全球旅游保障計劃

7 Days HappyTrip Insurance Plan - worldwide coverage

或/Or

#### ◆ 安樂窩家居保障計劃 - 首年保費豁免 Frist Year Premium waiver for Sweet Home

Household Protection Plan

以上優惠受有關條款及細則約束,詳情請參閱有關宣傳單張或瀏覽www.bcm.com.mo。本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 The above offers are bounded by relevant terms and conditions, for details, please refer to relevant leaflet or visit www.bcm.com.mo. This service/product is not targeted at customers in the EU.



發卡後首三個月內憑卡新申請澳門保險產品滿澳門幣 3,500圓或以上,即免費享有「愛護你」體檢計劃乙份。

Spend MOP3.500 or more on new application of MIC Insurance Products within the first three months upon card issuance can entitle to a Free Medical Check-up Service.

精選保險計劃包括: Selected Insurance Plans include:

◆ 康護保醫療保險計劃 MediGuard Protection Plan

◆ 附加醫療保險計劃 Top-up Medical Insurance Plan

 康安心危疾保險計劃 Macau Insurance Critical Illness Protection Plan



MACAU

**INSURANCE COMPANY** 

澳門保險



**BCM** bank 澳門商業銀行



 $\mathbf{)8}$ 

> 2 P 商 業 銀 行 信 田 卡 · BCM Credit Card

隨心簽賬 隨身保障 Spending with Protection

www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888

大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group



由即日起至2020年10月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 天使鑽飾簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at Angel Jewelry



all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. Offer 1 is not applicable to Moissanite/18K Gold Diamond/Jade/Watch. 5. The offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with membership offers or other promotions, 6, BCM bank accepts no liability for the services provided, 7. In case of any disputes, BCM bank and Angel Jewelry reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and Angel Jewelry reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2020年12月31日,憑BCM Mastercard®信用卡 於YOOX簽賬,即可享精彩折扣優惠

Enjoy fantastic discount offers at YOOX with BCM Mastercard from now on until 31 December 2020

> 正價商品9折優惠 或 消費滿美元300圓, 正價商品更享85折優惠

10% off full priced items OR 15% off full priced items for orders above USD300

網址 Website: http://yoox.ly/mastercard 優惠碼 Promotion code: MC2020



# 憑 BCM World Mastercard 簽賬 更可享高達 4倍現金回贈!

Spend with BCM World Mastercard to earn up to 4X cash rebate !

優惠受條款及細則約束。請瀏覽www.mastercard.com.hk了解更多詳請。 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 Terms and conditions apply. For details please visit: www.mastercard.com.l This service/product is not targeted at customers in the EU.



# T lab MACAU

由即日起至2020年10月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 T lab 簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 October 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at T lab :



條款及細則:1. 優惠推廣期由即日起至2020年10月31日止。2.以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優 惠不可兑换現金或與其他推廣或會員優惠(優惠2除外)同時使用。 5. 優惠2數量有限,送完即止。6. 本行對有關是次 推廣活動之服務質素概不負責。 7.本行及T lab保留使用此優惠之最終決議權。 8.本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。 9. 本行及T lab保留随時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。 10. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以 中文為進。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 October 2020. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. The offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with membership offers or other promotions (except offer 2). 5. Offer 2 valid while stocks last. 6. BCM bank accepts no liability for the services provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and T lab reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and T lab reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice, 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

\*所有簽賬均以澳門幣/港幣計算。本推廣不適用於Doraemon、World Mastercard、銀聯鑽石及銀聯雙幣白金"里數回贈"信用卡。 \*All spending will be counted in MOP/HKD. The Promotion is not applicable to Doraemon, World Mastercard, UnionPay Diamond and UnionPay Platinum (Miles Reward) Credit Cards.

**Gifts Redemption Details** 

HOI HEONG

餅

家

SINCE

捷成

Chip Sen

### 換 箔 地 點 Redemption Venue

條款及細則: 1,「花好月圓·度中秋」("本推廣")之推廣期為2020年8月10日至9月25日("推廣期")。簽賬期為 2020年8月10日至9月23日("簽賬期");後領期為2020年8月10日至9月25日("換領期")。2,本推廣只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 登出之信用卡及 聯營卡(包括主卡及附屬卡),但不包括Doraemon、World Mastercard、銀聯鑽石及銀聯雙幣白金"里數回贈"信用卡 ("合資格信用卡")。 3,本推廣可供換領之禮品("禮品")款式為:禮品A - 雙黃紅荳沙月;禮品B - 送你八星月餅禮盒;禮品C - 雙黃白蓮黎月餅;禮品D - 四寶 槽盒;槽品E - 李鎗記XO醬槽盒 (XO醬及麵油裝);槽品E - 天龍特漢脫魚槽盒 (4鑼裝)。 4. 推廣期內客戶可資覆以下方式換領槽品: 4.1)換領方法一:客戶憑登賬期內累種指定登賬金額加指定優惠價換領網圈之槽品。 4.2)換領方法二:客戶以指定信用卡藉分加指定4 ▲ 重備场領規関之違品。5 安丘心須於始領期內準同答賬留正本及右關信田上親臨演門商業組行大庫4/維辦理有關手續並按指定日期內前往指定商戶換領違品。逾期始領可領取,本行犯不受理。6 所有級加本推座之合資終答賬必須為答賬期內之要傳消費答賬(須附有) 聽望);而以下類別之交易並不適用於本推審:連門通相關充值服務、經繫分簽賬分期、現会即享分期計劃、網上鐵物、範購、電話訂購、結餘轉賬、白動轉賬、年費、手續費、免息分期計劃、兑換籌碼、利息、信貸收費、現金透支、支票付款、過期罰款或其他沒有 聽存根的交易,未該聽/歐道/退回之交易及所有未經授權之勞匮。7.不論勞勝麵多少,經亮勞勝單只國ь發一份標品。8. 若客戶在同一日內於同一部戶內勞勝多於一次,客戶只可以其中一項勞勝參加是次推廣活動。 9. 有關換領之信用卡積分將於推廣期完結後從客 相關之信用卡賬戶扣除。 10. 如發現客戶用於換領禮品之信用卡或簽賬屬不合資格,本行有權從客戶有關之信用卡賬戶內扣除有關換領禮品(零售價)之金額而毋須另行通知。 11. 所有交予本行用作參加本推廣之簽賬單當視作已獲取有關客戶同意作為參加本推廣之用,斥 有签賬單將不會予以退還。有關交易之签賬單須為正本,影印本無效。 12. 有關禮品之圖片僅供參考。如圖片與禮品實物有任何差異,則以後者為準,而禮品的價值並不受該等差異之影響。 13. 所有參與換領本推廣禮品之收讓及積分不可同時與其他推廣活動使用,並 以本推廣為先。 14. 换销槽品不可取消,退回或兑换成现金。 15. 本行並非禮品供應商,對有關之服務及禮品質素犯不負責,如有任何有關事宜之爭議,均需由持卡人與有關供應商直接解決。 16. 持卡人之信用卡賬戶必須有效及信用狀況良好,方可參加本推廣。 17. 如 有任何爭議,本行及相關商戶保留最終決定權。 18.本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 19.本行及相關商戶保留修改此等條款及細則,或終止此推廣之權利,而毋須另行通知。 20.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms and Conditions : 1. The Promotion Period of "Mid-Autumn Festive Offer 2020" ("Promotion") is from 10 August until 25 September 2020 ("Promotion Period"). The Spending Period is from 10 August until 23 September 2020 ("Spending Period"); whilst the Red Period is from 10 August until 25 September 2020 ("Redemption Period"). 2. The Promotion is applicable to all Credit Cards (including Principle Card and Supplementary Cards) ("Cardholders") issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("The Bank"), excluding Doraemon, Work Mastercard, UnionPay Diamond and UnionPay Platinum (Miles Reward) Credit Cards ("Eligible Credit Card"). 3. The following types of Gift ("Gift") are offered in the Promotion, namely: Gift A - Red Bean Paste Moon Cakes (2 Yolks), Gift B - Eight Flavours Moon Cake Treasure Box. Cift C - Lotus Seed Paste Moon Cakes (2 Yolks). Cift D - Four Flavours Moon Cake Delight. Cift E - XO Sauce Cift Box and Cift F - ASsorted Abalone Cift Box. 4. Cardholders can redeem the Cift during the Redemotion Period with two methods: 4.1) Method 1: Cardholder who successfully accumulated the designated spending amount during the spending period plus a special price can redeem the corresponding Gift. 4.2) Method 2: Cardholders with designated Credit Card Bonus Points plus a special price can redeem the corresponding C 5. Cardholders are required to present the original sales slips and BCM Credit Cards for redemption application at BCM Building 4/F during the Redemption Period, and then visit the relevant venue to collect the Gift accordingly. No late application will be accepted. 6. Only re transactions with sales slip made within the Spending Period are eligible for this Promotion. The following transaction items are excluded: Macau Pass and MPay related top-up transaction, "Easy-Fun" Installment Program, Cash-In Plan, internet transac purchase orders, balance transfer, autopay, annual fee, handling fee, interest-free installment plan, casino chips transaction, interest, financial charge, cash advance, cheque payment, late charges, other miscellaneous bank charges or any transaction. mosted/cancelled/refunded and unauthorized transactions. 7. Each sales slip is limited to redeem one Gift disregarding the amount of transaction. 8. Only one sales slip can be accepted from the same merchant within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. 9. The Bonus Points in association within the same day. the gift redemption, both for the spending amount and for the redemption, will be deducted from the relevant Credit Card account after the Promotion Period. 10. If the Credit Card or transaction used for gift redemption, were ineligible, the bank has the right to debit an amou equivalent to the value (retail price) of the redeemed Gift from the relevant Credit Card account without prior notice. 11. All presented sales slips for this Promotion are deemed acknowledged and agreed by the Cardholders for the redeemption and will not be returned. photocopies will be accepted. 12. Pictures of the Gifts are for reference only. Shall there be any discrepancy between the pictures and the actual Gifts, the latter shall prevail, while the discrepancy does not affect value of the Gifts. 13. The Promotic with other promotional offers. 14. Redeemed Gifts cannot be returned, cancelled or refunded, 15. The Bank is not the supplier and will not be responsible for the service and guality of items provided by the supplier. Cardholders should resolve such issue directly with the supplier. 16. Cardholders should maintain valid BCM Credit Card with good financial status in order to entitle to the Promotion. 17. In case of dispute, the Bank and the supplier reserve the right for the final decision. 18. This service/product is not targeted at customers in the EU. 19. The Bank reserves the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 20. If there be any inconsistency between the English and Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.



### 由2020年8月10日至9月25日,澳門商業銀行信用卡客戶可以指定之累積簽賬或 花好月圓・原中秋 信用卡積分加低至\$2換領多款中秋佳節禮品,讓您與摯愛親朋歡度溫馨時刻!

From 10 August until 25 September 2020, BCM Credit Cardholders can redeem the featured Mid-Autumn gifts with accumulated spending amount or Credit Card bonus points plus as low as \$2 !

		精選禮品 Featured Gifts	■ 累積簽賬 * + S 優惠價 Accumulated Spending <sup>*</sup> + Special Price	<mark>P 信用卡積分 + S 優惠價</mark> Credit Card Bonus Points + Special Price
e 1935	Α	雙黃紅荳沙月餅 Red Bean Paste Moon Cakes ( 2 Yolks )	<b>■ \$5,800 + § 38</b>	P 28,000 + <mark>S</mark> 8
	В	迷你八星月餅禮盒 Eight Flavours Moon Cake Treasure Box	<b>■</b> \$6,800 + <mark>§</mark> 38	P 32,000 + <mark>6</mark> 8
	С	雙黃白蓮蓉月餅 Lotus Seed Paste Moon Cakes ( 2 Yolks )	<b>== \$7,800 + § 38</b>	B 38,000 + 8 8
	D	四寶禮盒 Four Flavours Moon Cake Delight	<b>== \$7,800 + § 38</b>	P 38,000 + <mark>6</mark> 8
为 发咖啡 Ing Coffee	Е	李錦記XO醬禮盒(XO醬及蠔油裝) XO Sauce Gift Box (XO Sauce & Premium Oyster Sauce)	<b>ा \$4,800</b> + <mark>€</mark> 18	P 18,000 + § 2
	F	天龍特選鮑魚禮盒(4罐裝) Assorted Abalone Gift Box(4 cans)	<b>==</b> \$6,800 + <mark>§</mark> 38	P 32,000 + § 8

#### **禮品換領詳情 :**客戶須於換領期內攜同澳門商業銀行信用卡及簽賬單據 (如適用)於以下時間及地點換領所選之禮品

Credit Cardholders have to bring along their BCM Credit Card and sales slips ( if applicable ) to redeem their desired gifts at the below designated period and venue

10/08 - 23/09/2020

MID - AUTUMN FESTIVE OFFER

澳門商業銀行大廈四樓

BCM Main Branch 4/8

: 10/08 - 25/09/2020



圖片只供參考。Photos are for reference only